
Fantasztikus volt 
 
Az egész évben csak keveset versenyző Tarr 
Zsolt – Ökrös Zoltán duón egyáltalán nem 
látszott meg a kihagyott időszak. A Szilveszter 
Rally idén is arra volt jó számukra, hogy 
bebizonyítsák, hogy van helyük a raliban, akkor 
is, ha nem mindig tudnak indulni. Elégtétel volt 
számukra a kategória 2. hely, és ennek 
fényében csodálatos hétvégét hagytak maguk 
mögött, és bizakodva várják a következő 
szezont. 
 

Kevés versenykilométer van mögöttetek, és most mégis nagyon jól autóztatok a 
Ringen, hiszen a H3 kategória 2. helye lett a tiétek. Hogy van ez, kérem szépen? 
- Tényleg elég keveset sikerült idén versenyezni, de azt gondolom, hogy ez nem csak arról 
szól. A futam előtti izgalom annyira megdobja az ember agyát, hogy szinte nem is foglalkozik 
vele, hogy most egy, kettő…vagy több versenyt ment idén. Ilyenkor egyetlen egy dolog lebeg 
az ember szeme előtt, mégpedig az, hogy megmérettesse magát. Mi is így tettük ezt 
másokhoz hasonlóan, és mondhatom nagyon jó volt ilyen népes mezőny ellen csatázni. 
Tehát mi vidáman zártuk a Szilveszter Rallyt. 
 
A verseny előtt azt mondtad, hogy haverok még nem, de spanok már talán vagytok a 
Citroen C2R2-vel. Most mi a szitu? 
- Alakul, alakul. Jó úton járunk, hogy barátok legyünk ezzel a kis kezes báránnyal. Talán 
elértük most a span helyett a haveri fokozatot, és már csak egy lépcsőfok választ el attól, 
hogy barátnak tekintsem.  
 
Volt visszajelzés azzal kapcsolatban, hogy közel olyan látványos volt a C2-vel való 
autózás, mint egy hátsókerekessel? 
- Igen, a szájhagyomány útján terjedő híreket nyugodtan el lehet hinni, aki esetleg nem látta 
volna, mert igaz, hogy egy elsőkerekes autóról beszélünk, mégis lehet vele úgy autózni, 
hogy az látványos legyen. Én hiszek abban, amit a nézők mondanak…és örülök, hogy így 
tudtunk vele menni. Jó kis gép ez, el kell végre hinni, vagy ki kell próbálni. 
 
Összefoglalva milyen volt a Szilveszter Rally? 
- Röviden, fantasztikus. De gondolom ez kevés így. Tehát mivel már negyedik alkalommal 
teljesítettük ezt az év végi kis versenyt, és minden évben nagyon várjuk, most sem volt 
semmi csalódás. Ami ilyenkor is fontos, az az, hogy az autóban, a boxban és végig jó 
hangulat legyen. Ez is megvolt. Amitől kicsit tartottam az az időjárás okozta bohóckodás, de 
a rendezőség kézben tartotta a dolgokat a pályával kapcsolatban. Volt ahol megforogtunk, 
később javítottunk. Volt ahol spórolósra vettük a figurát, de napközben ezt is korrigáltuk, és 
kicsit jobban belehúztunk. És így alakult ki ezzel az adok-kapok sztorival a kategória 2. hely, 
aminek nagyon örülünk, és nagyon jól éreztük magunkat végig. Egy igazán klassz verseny 
volt, és ezért kapnék az alkalmon, hogy megköszönjem a Bakó Rally Teamnek az egész 
hétvégi talpalásukat, illetve a lehetőséget a reklámpartnereinknek a László Racing Kft. 
jóvoltából. 
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